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Interpelacja 
 
Dotyczy:  fabryki papieru 
 
W pobliżu ulicy Arcybiskupa Antoniego Baraniaka znajduje się fabryka papieru. Czy dla tego 
terenu istnieje plan zagospodarowania? Jeżeli tak to co on przewiduje? Czy miasto 
przewiduje ochronę zabytkowego śladu Kolei Średzkiej przed zabudową? 
 


